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PROTOKÓŁ Nr 0012.3.13.2014 
z posiedzenia Komisji Edukacji 

w dniu 17 grudnia 2014 r.  
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia g. 14.00  -  15.30 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

 
Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. BUDŻET MIASTA NA 2015r. 

 
 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 
         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 
         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 

            budżetowej, 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok,      
 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       
Jastrzębie-Zdrój,  

 

4. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2014 rok, 

 

 Projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały w sprawie ustanowienia obwodów 

publicznych szkół podstawowych , dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 

5. Plan pracy na I półrocze 2015. 
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6. Wolne głosy i wnioski. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 
 

Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodniczącą Komisji – Anna Toborowicz. Powitała 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad komisji został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

Ad.3 

BUDŻET MIASTA NA 2015r. 

 
 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 
         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 

         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 
            budżetowej,  

 

 Przewodnicząca Komisji zapoznała Radnych z w/w uchwałą.  

Uchwały przyjęto do wiadomości.  
 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok, 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Skarbnik Miasta 

 - Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o edukacje to stanowi ona 140 mln. zł wydatków. 
Plany mamy zabezpieczone w tej samej wysokości jak w roku ubiegłym. Nie ma 

zabezpieczonych środków z dotacji przedszkolnej , która ma przyjść. Na ten moment 
plany finansowe w jednostkach nie są pełne.  
 

Gorgol Tadeusz 
 - Jak wygląda sprawa SKU? 

 
Janusz Buda 
 - Szanowni Państwo, potrzebujemy czasu , aby przeanalizować materiały. Jest to 

bardzo ważna sprawa i chcemy poważnie do tematu podejść.  
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Siwiec Elżbieta 
 - SKU od początku było niedoskonałe. W poprzednich kadencjach grupy Radnych 
obiecywali, że podejmą wszelkie działania , aby SKU zlikwidować. Prace były tak 

daleko posunięte, że zaproszono Dyrektorów szkół i opracowywano SKU dla 
poszczególnych poziomów edukacyjnych. Nawet dla szkół podstawowych trzeba 

zróżnicować SKU w zależności od tego ile szkoła ma oddziałów, jak rozkłada się etat 
biblioteki, świetlicy itd. Pracowaliśmy w zespołach przez kilka spotkań. Nie wiem gdzie 
te wszystkie rzeczy utknęły. Nikt do tej pory nie odważył się tego zmienić.  

 
Skarbnik Miasta 

 - Musimy przemyśleć co w zamian SKU, jak nie będzie SKU to będzie gospodarka 
ręcznie sterowana. Będzie się to wiązało z odebraniem pewnej części uprawnień 
Dyrektorom. W roku 2015 nie zmienimy SKU, ale jest taka propozycja, żeby w ramach 

SKU wydzielić cztery grupy wydatków. Trzeba wydzielić wynagrodzenia nauczycieli i 
obsługi.  

 
Toborowicz Anna 
 - Są miasta, gminy gdzie nie ma SKU. Drugim problemem jest płacenie w styczniu 

dodatkowej pensji  nauczycielom dyplomowanym. Trzeba podwyższyć dodatek za 
wychowawstwo, dodatki funkcyjne dla dyrektorów , wicedyrektorów, kadrze 

kierowniczej. Trzeba wcześniej rozdysponować pieniądze, aby w styczniu nie płacić 
dużych środków.  
 

Siwiec Elżbieta 
 - Proponuję urealnienie dodatku motywacyjnego, który obliczany jest od pensji jaką 

nauczyciel osiągał w 2010 roku. W żadnym zakładzie nie liczy się pochodnych od 
pensji sprzed lat.  
 

Andrzej Pawłowski 
 - Wracając do SKU to coraz więcej szkół jest niedopełnionych i 0,4 etatu na oddział 

nijak ma się do rzeczywistości. Odstępujemy od tego zatwierdzając dodatkową liczbę 
etatów obsługowych. Trzeba pomyśleć o zmianie wskaźnika lub całkowicie odejść od 
niego.  

 
Siwiec Elżbieta 

 - Jest dziwna sytuacja, że ubywa pań sprzątaczek a nie ubywa administracji. Zawsze 
obniża się etaty sprzątaczek a powierzchnie do sprzątania są takie same.  

 
Skarbnik Miasta 
 - Przejdę do omawiania budżetu Miasta. Proszę Państwa subwencja oświatowa wynosi 

ponad 92 mln. zł , i będzie korygowana. Wydatki subwencjonalne – 19 mln. zł to są 
przedszkola, 1 mln 700 tys. zł obsługa przedszkoli, dowożenie uczniów 671 tys. zł, 

oddziały przedszkolne 363 tys. zł, pozostała część przedszkolna 49 tys. zł. Razem 
zadania nie finansowane z subwencji to jest 21 mln. zł. Dopłata miasta do subwencji 
wynosi 13 mln. 800 tys. zł. Ogółem wydatki na oświatę to jest 35 mln. 753 tys. zł. Na 

inwestycje zaplanowano kwotę 3 mln. 107 tys. zł. Najważniejsza jest 
termomodernizacja SP nr 4 i SP nr 17.  

 
Anna Toborowicz 
 - Proszę powiedzieć jakie są zaplanowane inwestycje z zakresu oświaty na 2015 rok? 

 
Pilarska Maria 

  - Drobne remonty zapisane są w budżetach poszczególnych szkół. W ramach budowy 
boisk szkolnych planuje się boiska w SP nr 16, SP nr 17 i na os. Bogoczowiec. Projekty 
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są gotowe. Pozwolenia na budowę są w trakcie realizacji. Są przygotowane zadania do 
środków budżetowych UE  - SP nr 4, 5, 6 10,12,17, ZS nr 6, 5, 12. Te zadania będą 
realizowane w rozciągnięciu  na cały okres środków UE. Jest wykonana dokumentacja 

projektowa na przebudowę ZS nr 8 gdzie ma być utworzony zespół szkolno-
przedszkolny.  Trwa projektowanie SP nr 1 i dołączenie przedszkola nr 7. Jest to 

dopiero początek zadania.  
 
Toborowicz Anna 

 - Co z remontem basenu przy ZS nr 6? 
 

Pilarska Maria 
 - Za środki zabezpieczone w budżecie nie wiem czy projekt uda się wykonać. Trzeba 
rozpocząć dyskusję dot. remontu basenu przy ZS nr 6. Jest kwota 150 ty. zł 

zabezpieczona na działania koncepcyjno –rozpoznawcze jeżeli chodzi o aqua park. 
Było by to na pewno zadanie wieloletnie. Myślę, że ok  40-50 mln. zł trzeba liczyć.  

 
Toborowicz Anna 
 - Jest ogromna potrzeba powstania basenu.  

 
Gorgol Tadeusz 

 - Nie zauważyłem w budżecie środków na projekt ul. Dąbrowskiego? Proszę o 
uwzględnienie projektu ul. Dąbrowskiego.  
 

Pilarska Maria 
 - Nie ma  środków zabezpieczonych. Do połowy roku mamy zrealizować odcinek 

 ul. Komuny Paryskiej.  
 
Magiera Bernadeta 

 -  Czy w dokumentacji dot. termomodernizacji SP nr 4 jest uwzględniony chodnik 
przed szkołą? 

 
Pilarska Maria 
 - Jeżeli będzie chodnik wykonywany to ze środków przeznaczonych na remonty 

chodników.  
 

Toborowicz Anna 
 - Proszę powiedzieć czy kwota zaplanowana na dokształcanie i doskonalenie 

nauczycieli wzrosła czy zmalała ? 
 
Skarbnik Miasta 

 - Kwota wynosi 0,5-1% planowanych wydatków.  
 

Andrzej Pawłowski 
 - W tym zakresie musimy zmienić uchwałę RM. W uchwale jest stary zapis, który 
,musi być zaktualizowany.  

 
Toborowicz Anna 

 - Ile uczniów jest uprawnionych do dowozu do szkół na koszt Gminy? 
 
Pawłowski Andrzej 

 - Przygotuję na kolejną komisję materiał.  
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Magiera Bernadeta 
 - W związku z licznymi komentarzami , które pojawiły się na jednym z portali 
internetowych odnośnie tego, że miasto nie dofinansowuje biletów dla dzieci powinno 

być napisane jakieś sprostowanie, że miasto dotuje bilety ale do wyznaczonych 
granicami szkół.  

 
 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

`Ad. 4 
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2014 rok, 

 

Skarbnik Miasta  przedstawił uzasadnienie do w/w projektów uchwał.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój został zaopiniowany głosami: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 

 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2014 rok, został zaopiniowany głosami: za – 5, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały w sprawie ustanowienia obwodów 
publicznych szkół podstawowych , dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
 
 

Andrzej Pawłowski Naczelnik Wydziału Edukacji  przedstawił uzasadnienie do w/w 
projektu uchwały.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Andrzej Pawłowski Naczelnik Wydziału Edukacji  przedstawił projekt uchwały 
dotyczący zmiany uchwały w sprawie planu sieci szkół podstawowych i publicznych 
gimnazjów. Poinformował, że nastąpił błąd natury formalno-prawnej i podjęcie 

uchwały jest niezbędne.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Ad.5 

 
Plan pracy na I półrocze 2015. 
 

Komisja ustaliła plan pracy na I półrocze 2015 roku. 
 

Plan pracy został przyjęty głosami – za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 

 

Ad.6 
 

Wolne głosy i wnioski. 
 
Andrzej Pawłowski 

 - Chciałbym doprecyzować klika rzeczy dot. wypowiedzi Pani Pilarskiej. W ZS nr 8 
faktycznie planujemy przeniesienie przedszkola nr 10 do kompleksu budynku gdzie 

jest ZS nr 8, ale nie planujemy utworzenia zespołu szkolno-przedszkolnego. W tej 
chwili może być tworzenie przedszkola ze szkołami podstawowymi bądź gimnazjalnych 
szkół z ponadgimnazjalnymi. Aktualnie ZS nr 8 jest to szkoła podstawowa  

i gimnazjum. Gdybyśmy chcieli do tego włączyć przedszkole i utworzyć zespół to 
musimy rozwiązać zespół, połączyć szkołę podstawową z przedszkolem w zespół a 

gimnazjum będzie samodzielne. ZS nr 8 pozostanie tak jak jest a przedszkole będzie 
w budynku gdzie znajduje się ZS nr 8 i będzie osobną jednostką organizacyjną 
miasta. Odnosząc się do tematu biletów to były spotkania w tym temacie 

organizowane z rodzicami, z dyrektorem szkoły i absolutnie nikt z nas nie powiedział, 
że nie dofinansujemy biletów dla SP nr 21. Próbujemy rozwiązać sprawę. Do jednego 

z portali internetowych wpłynął e-mail jednego z rodziców z nieprawdziwą informacją. 
Rozmawiałem z Panem z portalu internetowego w tej sprawie. Sprostowanie nie 
zostało zamieszczone.  

 
Toborowicz Anna 

 - Chciałam poinformować, że wpłynęła skarga na Panią Dyrektor SP nr 4 skarżącą 
jest Pani Pedagog. Czy zapraszamy obie Panie na Komisje? 

 
Komisja 
 - Tak.  

 
Andrzej Pawłowski 

 - Skarga dotyczy dwóch spraw. Pierwsza dotyczy Wydziału Edukacji gdzie Pani 
Pedagog zarzuca, że nie ma jej dokumentów, które złożyła do przetargu w projekcie 
„Dajmy dzieciom skrzydła”. Oferta wpłynęła i Pani Pedagog wygrała tą ofertę w SP  

nr 1 a nie w SP nr 4. Na SP nr 4 w ogóle oferta Pani Pedagog nie wpłynęła do UM. 
Druga sprawa dotyczy tego, że Pani Dyrektor SP nr 4 zmniejszyła Pani Pedagog 

wymiar etatu. Pani pedagog ma 20 godzin w arkuszu organizacyjnym ale Pani 
Dyrektor zleciła Pani Pedagog zadania rewalidacyjne dla dzieci z orzeczeniem 
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kształcenia specjalnego. W związku z tym zmniejszył się czas pracy Pedagoga. 15 
godzin pracuje jako Pedagog a 5 godzin z dziećmi, które mają orzeczenia. Pani 
Pedagog chciałby mieć 20 godzin pedagoga i godziny ponadwymiarowe na realizację 

zadań rewalidacyjnych.  
 

Komisja ustaliła, że obie Panie zostaną zaproszone na styczniowe 
posiedzenie Komisji Edukacji.  
 

 
Siwiec Elżbieta 

 - Chciałabym, aby zostało ustalone i sprawdzone w planach szkoły gdzie jest główne 
wejście do ZS nr 2. Czy wejście główne nie znajduje się  przypadkiem od u. 
Warszawskiej? W tej chwili do ZS nr 2 wchodzi się od „kuchni”. Proszę, o sprawdzenie 

tego ponieważ tak sugerowali mieszkańcy osiedla Staszica. Wówczas zniknął by 
problem wychodzenia młodzieży i zaśmiecania papierosami osiedla.  

 
Ad.7 
 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Przewodnicząca Komisji Anna Toborowicz podziękowała wszystkim za przybycie po 
czym zakończyła posiedzenie.  
 

 
Protokołowała      Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Monika Dulewicz       ANNA TOBOROWICZ 
 


